[image: image1.jpg]The Association of
Accountants and

-
1ma’ Financial Professionals

in Business



 
IMA研究基金—学术研究基金资助项目申请表    
IMA研究基金资助计划概述：
	项目名称
	

	适用于IMA的框架内容

	 FORMCHECKBOX 
战略规划和分析 FORMCHECKBOX 
报告 & 控制  FORMCHECKBOX 
技术 & 分析                                                  FORMCHECKBOX 
商业敏锐度 & 运营  FORMCHECKBOX 
领导力  FORMCHECKBOX 
职业道德 & 价值观

	研究所需时间/预期完成时间
	

	最终可交付的成果
	调研报告( FORMCHECKBOX 
中文 FORMCHECKBOX 
英文)

研究论文( FORMCHECKBOX 
中文 FORMCHECKBOX 
英文)
 FORMCHECKBOX 
PPT文件 ( FORMCHECKBOX 
中文 FORMCHECKBOX 
英文)

 FORMCHECKBOX 
在IMA网络广播或培训研讨会上的演讲( FORMCHECKBOX 
中文 FORMCHECKBOX 
英文)
 FORMCHECKBOX 
案例和教案( FORMCHECKBOX 
中文 FORMCHECKBOX 
英文)

 FORMCHECKBOX 
数据集

	申请基金金额
	

	申请日期
	


参与人： 
	首席研究员：
（所有的研究信件将只发给首席研究员）

	姓名
	

	IMA 用户编号  
	

	大学/机构
	

	职务
	

	邮寄地址
	

	电话
	

	移动电话
	

	电子邮件地址
	


	其他研究员/ 研究助理

	姓名
	

	专业
	

	大学/机构
	

	职务
	

	邮寄地址
	

	姓名 
	

	专业
	

	大学/机构
	

	职务
	

	邮寄地址
	

	姓名 
	

	专业
	

	大学/机构
	

	职务
	

	邮寄地址
	


研究提案主要内容：
1) Why do you conduct this research? Why now? Abstract with clearly defined research questions and value statement.
为什么要做这项研究？为什么是现在做? 请阐述想要研究的问题以及对该研究的价值。
2) A description of how the research may contribute to the management accounting profession, including implications for practice and future research. 
拟研究的项目如何有益于管理会计学科？包括在实践上和对未来研究的启示。
3) The objectives of the research (maximum of 5 bullet points). What is the feasibility study intended to achieve? Research objectives with clearly delineated research questions. 

研究目标 (最多5项)。要实现的可行性研究是什么？清晰地阐述拟研究的问题以说明研究目标。
4) Research methodology: field research, survey, experiment, etc. Proposed fieldwork materials (e.g., topic guide, survey / questionnaire), if appropriate.


 研究方法：实地研究、调查、实验等。若涉及实地调查材料（如专题指南、调查/问卷），请列示。


5) Each researcher’s previous experience in the research area. Although the proposal should stand on its own, examples of relevant work in the area, such as articles or working papers, may be submitted. 
每个研究人员过往在此研究领域的研究经验。尽管研究提案应具备独立性，但可提交与该领域相关的工作（研究）经验，如文章或论文。
6) A list of expected project deliverables. At least one of these must be an IMA deliverable, including an article for publishing in the Strategic Finance (SF) Magazine or the Management Accounting Quarterly, a case study submitted to the IMA Educational Case Journal (IECJ), a Statement on Management Accounting (SMA), and a C–suite report published by IMA geared toward finance professionals. Additional deliverables may include refereed academic journal articles, books, other practitioner publications, content for webcasts or training seminars, conference presentations, practice guides, or other resources useful for practitioners in the management accounting profession. 
预期项目可交付成果的列表。其中至少有一个必须是提交给IMA的可交付成果，包括提交一篇考虑在《战略财务》或《管理会计季刊》上发表的文章，向IMA教育案例期刊（IECJ）提交案例研究，管理会计公告（SMA），以及IMA发布的面向财务专业人士的C-suite报告。其他可交付成果包括推荐学术期刊文章、书籍、其他从业人员出版物、网络广播或培训研讨会内容、会议演示、实践指南或其他对管理会计专业从业人员有用的资源。
7) A research timeline that includes at least one progress report and due date for each proposed deliverable. Sample（change as necessary according to difference research topic）:
研究时间表，其中至少包括一份进度报告和每个拟议交付成果的截止日期。参考样本（可根据不同的研究主题进行必要的更改）：
	日期
	阶段/可交付成果

	3/1/2019-3/31/2019
	

	4/1/2019-4/30/2019
	

	5/1/2019-5/31/2019
	

	6/1/2019-6/30/2019
	


 
8) Budget with appropriate level of detail for all expenses by month. The IRF does not fund overhead or fringe benefits. Sample（change as necessary according to difference research topic）:

按月为所有费用提供适当详细程度的预算。IMA研究基金不为间接费用或附加福利提供资金。参考样本（可根据不同的研究主题对内容进行更改，但请按照本格式填写）：
	Timeline
项目时间进度安排
	Description

描述
	Item Details

详情
	Qty

数量
	Cost/Unit

成本/单位
	Expenses

支出

	3/1/2019-3/31/2019

	调查问卷设计与执行

Survey Design and Implementation 
	使用XXX问卷平台
Through XXX platform
	1
	$350
	$350

	4/1/2019-4/30/2019

	专职研究生助理
Dedicated Graduate Research Assistant 
	文献综述、文献整理与复印、研究资料收发、旅游规划、调查开发等
Literature Review, literature organizing and copies, mailing and receiving research materials, travel planning, survey development, etc. 
	5小时/周（共10周）
5 h/week

(10 weeks)
	$10/小时$10/h
	$500

	5/1/2019-5/30/2019
	印刷
Printing
	现场活动调查的打印成本Printing costs for survey at on-site CPE events
	1500页1500 pgs.
	$.08
	$120

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	总计预估支出
Total Estimated Expenses 
	 
	 
	     $ XXX


9) Summary of each researcher’s qualifications that includes an appendix containing an abbreviated curricula vitae for all researchers (10-page maximum).
请提供所有研究人员的简历，以证明研究资质（最多10页）。
� IMA能力素质框架


战略规划和分析	： 预见未来，领导策略计划进程，引导决策，管理风险及监控业绩


报告和控制	：按照相关标准及制度，衡量并报告组织业绩


技术和分析	：管理技术和分析数据，以促进组织成功


商业敏锐度和运营	：作为跨部门商业合作伙伴，对公司运营实行变革


领导力	：与其他部门合作，鼓励团队实现组织目标


职业道德和价值观	：展现可持续性商业模式中所必须的职业价值观，道德行为以及遵纪守法
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